
1 
 

 

OBČINA RADENCI 

OBČINSKI SVET 

 

Štev: 9000-0001/2018-23 

Datum: 19.8.2021 

 

Z A P I S N I K 

 

23. redne seje Občinskega sveta Občine Radenci, ki je potekala v četrtek, dne 19.8.2021, 

s pričetkom ob 18.00 uri, v sejni sobi Kajetana Koviča in Lojzeta Logarja na Občini Radenci, 

Radgonska cesta 9g, 9252 Radenci. 

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 

Drago BRAČKO, Andrej DIVJAK, , Miran JELEN, Mihael KLOBASA, Drago KOCBEK, Štefanija 

LESJAK, Vladimir RANTAŠA, Mitja ŠKERGET, Jožef TOPLAK, Melita ŽITEK, Karmen ŽIBERT 

KAUČIČ, Toni ŽITEK.  

 

ODSOTNI: Dušan DOMANJKO, Alja DOMJAN, Ivan KLOBASA 

 

PREDSEDUJOČI: Roman LELJAK, župan Občine Radenci 

 

PRISOTNI OBČINSKA UPRAVA: Sabina Gutalj, direktorica OU, Simona Himelrajh, Jasna 

Divjak, Maja Božič, Marjeta Lončar, vse občinska uprava (v nadaljevanju OU). 

 

OSTALI PRISOTNI: Bojan Rajk, novinar, Barbara Horvat, ravnateljica Vrtca Radenci-

radenski mehurčki 

 

Predsedujoči je pozdravil vse prisotne ter ugotovil, da je na začetku seje prisotnih 10 

svetnic in svetnikov. 

 

Občinski svet Občine Radenci je bil tako sklepčen. 

 

 

• OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 23. redne seje. 

 

Predsedujoči je predlagal razširitev dnevnega reda s sledečo točko: 

• Predlog Sklepa o lokacijski preveritvi za namen individualnega odstopanja 

od prostorskih izvedbenih pogojev v enoti urejanja prostora RA 15/1 za 

zemljiško parcelo 114/20 k.o. 200 Radenci 

 

Predsedujoči je dal predlagano razširitev dnevnega reda v razpravo.  

 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje dnevni red 23. redne seje OS s 

predlagano razširitvijo dnevnega reda 

 

 

DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 22. redne seje občinskega sveta 

2. Informacija o dejavnosti župana med sejama 

3. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

4. Odgovori na vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

5. Ugotovitveni sklep o sprejemu mandata svetnice gospe Karmen Žibert Kaučič 

6. Predlog Pravilnika o kriterijih za obročno odplačilo komunalnega prispevka 



2 
 

7. Predlog Sklepa o lokacijski preveritvi za namen individualnega odstopanja od 

prostorskih izvedbenih pogojev v enoti urejanja prostora RA 15/1 za zemljiško parcelo 

114/20 k.o. 200 Radenci 

8. Predlog sklepa o potrditvi nove ekonomske cene programov Vrtca Radenci – Radenski 

mehurčki in Predlog sistemizacije delovnih mest v Vrtcu Radenci-Radenski mehurčki 

9. Predlog predhodnega soglasja za prenos koncesije po Pogodbi o koncesiji za opravljanje 

zasebne zobozdravstvene dejavnosti na območju Občine Radenci 

10. Predlog Pooblastila županu za začetek postopka o izstopu Občine Radenci iz javnega 

podjetja Prlekija d.o.o. 

11. Seznanitev s polletnim poročilom Občine Radenci za obdobje januar – junij 2021. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 10 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Predlagan razširjeni dnevni red, podan s strani župana, je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 1  POTRDITEV ZAPISNIKA 22. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Ker ni bilo razprave, je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA 271/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 22. redne seje Občinskega 

sveta Občine Radenci, ki je potekala dne 29.6.2021. 

 

Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 10 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

 

➢ AD 2 INFORMACIJE O DEJAVNOSTI ŽUPANA MED SEJAMA 

 

Predsedujoči je podal sledeče informacije o dejavnostih, ki so potekale v času med sejama: 

 

• Predsedujoči je prisotne seznanil o uspešno zaključenih dogovorih, med tremi 

deležnih in sicer med Ministrstvom za kulturo, Občino Radenci ter Zavodom za 

varstvo kulturne dediščine, ki so potekali glede zastavljenih smernicah razvoja in 

obnove parka v Radencih, na podlagi projektov, ki so bili sprejeti. Obnova parka bo 

potekala sukcesivno, objekt za objektom. O izvedbi vsakega objekta se bo posebej 

razpravljalo na sejah OS. Jeseni bodo potekali dogovori/srečanja na temo pridobitve 

kohezijskih sredstev, za kar je OU pripravila dokumentacijo, gre pa za obnovo parka 

za leta 2021, 2022 in 2023, s ciljem, da bi bil park v Radencih, kjer je lastnik občina, 

popolnoma obnovljen. 

• Zaključeni so vsi postopki povezani s financiranjem telovadnice ob OŠ Kapela. 

Občina bo s strani države prejela 1,1 (en) milijon evrov, s strani Eko sklada cca  

600.000 evrov, tako skupaj 1.700.000 eurov. V letošnjem letu bo občina prejela 
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sredstva v višini 800.000 eurov. Dogovorjeno je, da se 50 % davka na dodano 

vrednost odbija in se bo navedeni davek poračunal v naslednjih 20. letih z najemi 

in uporabo telovadnice. Dela na telovadnici bodo zaključena v decembru tega leta. 

• Občina Radenci je s strani Upravne enote Gornja Radgona prejela prvo delno 

odločbo povezano z denacionalizacijskim postopkom. Denacionalizacija sicer še ni 

pravnomočno končana, teče pa v smeri, da prejme družina Šarić, vsaj kar se tiče 

stavbnih in kmetijskih zemljišč, odškodnino v višini 3,7 milijona evrov. Navedeni 

znesek bo izplačan s strani države. Pritožba ne zadrži odločbe. Družina Šarić ne 

zahteva vračila nepremičnin v naravi. 

• Eden od projektov, ki ga bo mogoče izvesti, zaradi delne rešitve denacionalizacije, 

je tudi priprava projekta za preprečitev izgube vode na vodovodnem omrežju. 

Izgube vode se nanašajo v večini na področje naselja Radenci. Ne gre samo za črne 

priklope, ampak gre tudi za staro infrastrukturo. Obstoječa infrastruktura ne 

omogoča oziroma ne zdrži potrebnega pritiska, zato je nujno potrebna obnova. V 

pripravi so projekti, ki jih je potrebno zaključiti do konca meseca avgusta 2021. 

Predvideno je, da bo občina Radenci imela septembra pripravljene projekte za 

obnovo celotne vodovodne infrastrukture v naselju Radenci, kar bo zmanjšalo 

sedanje izgube. Razpis za pridobitev sredstev za obnovo, bo predvidoma v mesecu 

septembru, zato OU intenzivno dela na tem, da se ne zamudi prvega razpisa. 

Pričakujemo, da bi na navedenem razpisu občina lahko pridobila 3 milijone evrov 

sredstev. 

• Glede izgradnje čistilne naprave potekajo dogovori z Ministrstvom za okolje in 

prostor. Eden od teh pogovorov/srečanj bo izveden tudi v naslednjem tednu, 

katerega se bo udeležil predsedujoči. Predsedujoči je prisotne seznanil, da je OU 

prav na današnji dan prejela iz Nemčije s strani izbranega izvajalca, projektno 

dokumentacijo za čistilno napravo. 

• V pripravi je rebalans za leto 2021, ki bo uvrščen na dnevni red seje OS, ki bo 

izvedena 14.9.2021. 

• Prodaja OŠO je zaključena. Novi lastnik je postalo tako podjetje GVO d.o.o.. Celotna 

kupnina je bila občini Radenci plačana 14.8.2021. Primopredajni zapisnik bo 

podpisan v ponedeljek, dne 23.8.2021. Obeta se veliko sprememb glede novih 

priključitev. Novi lastnik ne bo zaračunaval priključnine in vseh ostalih stroškov, 

prav tako bo tudi pospešeno delal, da bi optiko razširil na področje Hrastje Mota v 

smeri proti Radencem. 

• Na ravni države je zaključen razpis za izbiro izvajalca za obnovo ceste Zadruga-

Petanjski most, vključno z avtobusno postajo. Sklep o izbiri še ni pravnomočen, se 

pa pričakuje začetek obnovitvenih del konec septembra oziroma v začetku oktobra. 

Obnova bo traja v skladu s pogodbo 240 delovnih dni. 

• Aktivnosti vezane na obnovo ceste Sveti Jurij-Radenci, preko Kapelskega Vrha, je 

v fazi odmere parcel. Odkup parcel bo predvidoma izveden že letos, sledi faza izbire 

izvajalca. Predsedujoči je povedal, da je v obeh projektih prisotna zamuda zaradi 

epidemije Covid. Z občino so sklenjene predpogodbe. Sredstva predvidena za 

obnovo ceste Zadruga-Petanjski most, znašajo 500.000 evrov, glede obnove ceste 

Sveti Jurij-Radenci pa 1,4 milijona evrov. 

• Septembra letošnjega leta bo na novo izveden priključek Kidričevega naselja z novo 

kanalizacijsko infrastrukturo. V teku je ureditev lastninskih razmerij. V tej fazi bo 

urejeno, da bodo vsakokratni lastniki stanovanj v večstanovanjskih stavbah postali 

lastniki parkirnih prostorov. 
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➢ AD 3 VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 

 

G. DRAGO KOCBEK 

 

• Predsedujočega je pozval k dodatni obrazložitvi glede prve delne odločbe o 

denacionalizaciji, ki jo je prejela Občina Radenci. Glede na dejstvo, da bo družini 

Šarić izplačala odškodnino država, se bo slednja vpisala tudi kot lastnica 

nepremičnin. Poudaril je, da navedena zadeva glede lastništvo, lahko traja še lep 

čas. 

• Kako daleč so zadeve z izdajo oziroma podaljšanjem vodnih dovoljenj za Hrastje 

Mota in Hrašenski Vrh? 

• Kakšen je bil strošek prestavitve kanalizacija na parcelah za gasilskim domom? 

Znano je, da je določena dela izvajal RO občine Radenci, določena dela pa je izvajal 

izbrani zunanji izvajalec. Zanima ga, kdo bo odgovarjal za napake. 

• Glede prodaja OŠO, ga zanima, saj se na njega obračajo številni občani, kako je z 

vračilo 200 EUR? 

• Glede na dejstvo, da je rebalans proračuna za leto 2021 napovedan za naslednjo 

sejo, ga zanima, zakaj le ta že ni bil izveden prej, saj so bili določeni projekti izvajani 

izven sprejetega proračuna. 

• Zanima ga kdaj, oziroma če  bo sploh izvedena obnova ceste Zadruga-Petanjski 

most. 

 

 

G. VLADIMIR RANTAŠA 

 

• Glede na dejstvo, da  sta bila pred kratkim oddana v najem dva objekta (Vinska 

fontana in Minigolf), bi želel izraziti le svoje mnenje. Ko je bil razpis v teku, je bilo 

za najem obeh navedenih objektov zelo malo zainteresiranih. Sedaj, ko je zadeva 

stekla in se razvija v pravi smeri, pa prihajajo z različnih strani pomisleki in kritike, 

ki si pogosto neutemeljene. Občina Radenci ima ogromen potencial. Vsako iniciativo 

je potrebno vzpodbujati. Nihče ne vidi rizika, ki ga prevzame najemnik, sedaj vidijo 

vsi samo promet in dobiček. Zadevo je potrebno gledati širše, v dobrobit občine. 

Poziva vse k enotnosti in sodelovanju, vse v smeri boljšega in hitrejšega razvoja 

občine. 

 

GA. ŠTEFANIJA LESJAK 

 

• Zanima jo kako je z vzdrževanjem poti ob Muri, ki je po njenem mnenju zelo 

zanemarjena. V smeri proti G. Radgoni je pot vzdrževana, v Radencih, v smeri proti 

Hrastje Moti, pa je stanje zelo slabo, saj je bilo v letošnjem letu pokošeno samo 

enkrat. 

 

 

➢ AD 4 ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 

 

ODGOVOR NA VPRAŠANJE G. DRAGA KOCBEKA 

 

• Glede pridobitve oziroma podaljšanja vodnih dovoljenje za Hrastje Mota in 

Hrašenski Vrh, zaposleni na OU aktivno sodelujejo z  Direkcijo za vode. JP Prlekija 

d.o.o. je žal predlagala, da se Uredba za zaščito teh dveh vodnih virov ne izda, saj 

bi po njihovem mnenju oba vodovoda morala biti del sistema C. Predsedujoči je 

poudaril, da je temu nasprotoval in pri pristojnem ministrstvu tudi naletel na posluh 

in odobravanje. Ravno danes smo dobili poziv, da je potrebno še glede obeh 

navedenih vodnih virov, popraviti samo koordinate vodnih zajetij. Nadalje je 

predsedujoči povedal, da je vodne vire potrebno zaščititi z Uredbo, in sicer za vsak 

vodni vir posebej. Na državnem nivoju se že pripravljajo tovrstne Uredbe. Tudi sam 
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je podal pobudo, da se spremeni občinski odlok o vrelčnih virih. Z družbo Radenska 

d.o.o. so v teku dogovori o ustanovitvi posebne komisije. 

 

• Glede Projekta za gasilskim domom je predsedujoči povedal, da je le ta bil izveden 

na podlagi pripravljenega razpisa in razpisnih ter projektnih pogojev. Projekt smo 

izvedli na novo, kjer je bilo potrebno določene zadeve popraviti, potrebno je rešiti 

še problem odvodnjavanja. Žal je prišlo do nepotrebnih dodatnih del, ki so bila 

posledica napačno zastavljenega projekta (seveda le v določenih delih).  

 

• Očitek, da je občina izvajala kakršen koli projekt izven sprejetega proračuna, je 

predsedujoči striktno ovrgel. Dela na Kapelski cesti so bila izvedena v okviru 

vzdrževalnih del. 

 

• Kar se tiče denacionalizacije je predsedujoči povedal, da je OU marljivo delala na 

tem, da je bilo pripravljeno gradivo skoraj za vsako sejo, da so se določena območja 

v Radencih razglasila za javno dobro. Vse kar predstavlja javno dobro bo po končani 

denacionalizaciji preneseno s strani države na občino. Glede denacionalizacijskega 

postopka in obnove ceste Zadruga-Petanjski most, je predsedujoči povedal, da se 

je njegov zapis nanašal le na plastično krožišče, saj predstavlja del krožišča 

nepremičnine iz denacionalizacijskega postopka. 

 

• OŠO je prodan. Glede izplačila 200 EUR občanom, ki so navedeni znesek plačali za 

priključek, bo odločitev sprejela koalicija in zadevo izpeljala, kot bo dogovorjeno. 

Zaračunavanje je bilo, kot je predsedujoči že tudi večkrat poudaril, nezakonito. 

Zneski bodo vrnjeni občanom brez obresti. 

 

ODGOVOR NA VPRAŠANJA G. VLADIMIRJA RANTAŠE 

 

• Glede najema tako Minigolfa kot tudi Vinske fontane se je predsedujoči popolnoma 

strinjal z g. Rantašem. Za najem ni bilo posebnega interesa, kljub temu, da so k 

pogovorom za najem vinske fontane bili povabljeni vsi vinogradniki. Strinja se, da 

se pojavljajo še vedno začetniški problemi, predvsem kar se tiče najema Vinske 

fontane, ki pa se z najemnico rešujejo sprotno. Najem Minigolfa je dokaj urejen in 

ne prihaja do nobenih težav. Kompletne gostinske usluge so v domeni najemnice, 

ki je tudi zadolžena za urejanje okolice minigolfa. Glede Vinske fontane so bili 

opravljeni sestanki z vinogradniki, kjer je bila prvotna ideja, da vsak mesec po en 

vinogradnik upravlja in prodaja svoja vina na vinski fontani, vendar ideja ni 

zaživela, oziroma ni bilo interesa na strani vinogradnikov. Večina je soglašala, da 

je na fontani en upravitelj oziroma najemnik. Tukaj smo zato, da izvršujemo voljo 

občanov in tudi vinogradnikov. Na razpis sta se prijavila dva potencialna najemnika 

in sicer, družba iz Slovenj Gradca in ga. Katja Ilijevec Klobasa. Komisija je izbrala 

slednjo, ker je zbrala večje številko točk. Predsedujoči je povedal, da je zadovoljen, 

da je bila izbrana za najemnico Katja, ker je domačinka, kljub pomislekom, da sta 

njena tako oče kot brat svetnika. Po dveh mesecih delovanja  smo na skupnem 

sestanku zadeve dorekli, v smeri, da bodo vsi vinogradniki enakopravno zastopani, 

kar pomeni, da bodo na Vinski fontani na razpolago vsa vina vseh ponudnikov. 

Zadeve se rešujejo sproti, ob čemer predsedujoči meni, da so bili postavljeni dobri 

temelji za uspešno delovanje fontane. Občina Radenci je za Vinsko fontano pridobila 

gradbeno dovoljenje, med drugim tudi kot dovoljenje za razgledno teraso, zato je 

bilo tudi dovoljeno točenje kave, od brezalkoholnih pijač je dovoljeno točenje le 

domačih sokov, ki so izdelek domačih ponudnikov, vse ostalo na vinski fontani nima 

kaj iskati. V mesecu juliju je vinska fontana po mnenju predsedujočega od vseh 

gostiln v občini, najboljše poslovala. 

• V zaključni fazi je tudi objekt pri igrišču Ivanke Serec. Nihče od nogometašev se žal 

ni odločil za najem gostinskega objekta. Predvidena otvoritev objekta je 1.9.2021. 

Objekt ne bo privabil samo staršev mladih igralcev, ampak tudi ostale občane in 
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obiskovalce. Igrišče je namreč že sedaj zelo obiskano. V mesecu juliju je občina 

prejela iz naslova najema igrišč približno 10.000 eur najemnine. V mesecu oktobru 

je predviden mednarodni turnir 4 reprezentanc. Objekt je dodatno financiran s 

sredstvi Ministrstva za šport. Vsi športni klubi plačujejo najemnino za uporabo 

igrišča po ceniku, ki je bil sprejet.  

 

ODGOVOR NA VPRAŠANJE GA. ŠTEFANIJE LESJAK 

 

• Predsedujoči se je z ga. Lesjak strinjal, vendar je poudaril da vzrževanje navedeni 

poti ni v domeni režijskega obrata, ampak je za navedeno vzdrževanje najet zunanji 

izvajalec. Pot bo potrebno v prihodnosti urediti.  

 

Ob 18.30 uri, pred pričetkom točke AD 5,  se je seji pridružil svetnik g. Drago 

Bračko. Tako je od navedenega trenutka naprej, bilo na seji prisotnih 11 svetnic 

in svetnikov. 

 

➢ AD 5 UGOTOVITVENI SKLEP O SPREJEMU MANDATA SVETNICE GOSPE 

KARMEN ŽIBERT KAUČIČ 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala Jasna Divjak. 

 

O predmetnem sklepu je razpravljala Statutarno pravna komisija ter navedeni sklep tudi 

potrdila. 

 

Ker ni bilo razprave je predsedujoči dal na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA 272/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme sklep o potrditvi mandata nadomestne članice 

OS Občina Radenci, gospe Karmen Žibret Kaučič. 

 

Navzočnost je priglasilo 11  članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 11 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

Od te točke naprej je bilo na seji prisotnih 12 članov občinskega sveta. 

 

➢ AD 6 PREDLOG PRAVILNIKA O KRITERIJIH ZA OBROČNO ODPLAČILO 

KOMUNALNEGA PRISPEVKA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala Maja Božič. 

 

Navedeni predlog pravilnika je obravnavala Statutarno pravna komisija in ga v predlagani 

vsebini tudi potrdila. 

 

Razpravljala sta g. Drago Kocbek in g. Toni Žitek, ki sta oba izpostavila pomisleke glede 

obdobja obročnega odplačevanje, predvsem sta izpostavila vprašanje ali obstaja možnost 

vsakemu, ki zaprosi za obročno odplačilo, omogočiti le to v roku 12 mesecev, in ali res 

mora biti pri obročnem odplačevanju, komunalni prispevek plačan v tekočem 
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proračunskem letu, to je najpozneje do konec meseca decembra tekočega proračunskega 

leta. 

 

Predsedujoči je glede na zgoraj navedena vprašanja in pomisleke predlagal umik točke 

dnevnega reda. Predsedujoči je povedal, da bo občinska uprava temeljito proučila možnosti 

obročnega odplačevanja komunalnega prispevka in v skladu z ugotovitvami tudi ustrezno 

popravila oziroma dopolnila predmetni pravilnik. 

 

Predsedujoči je umaknil točko dnevnega reda  

 

Ad 6 Predlog Pravilnika o kriterijih za obročno odplačilo komunalnega prispevka 

 

 

 

➢ AD 7 PREDLOG SKLEPA O LOKACIJSKI PREVERITVI ZA NAMEN 

INDIVIDUALNEGA ODSTOPANJA OD PROSTORSKIH IZVEDBENIH POGOJEV 

V ENOTI UREJANJA PROSTORA RA 15/1 ZA ZEMLJIŠKO PARCELO 114/20 

K.O. 200 RADENCI 

 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli na sami seji. 

 

Uvodno obrazložitev je podal predsedujoči. 

 

Razpravljal je g. Jožef Toplak. 

 

Ker ni bilo nadaljnje razprave je dal predsedujoči na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA 273/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme sklep o lokacijski preveritvi za namen  

individualnega odstopanja od prostorskih izvedbenih pogojev v enoti urejanja  

prostora RA 15/1 za zemljiško parcelo 114/20 k.o. 200 Radenci. 

 

 

 

Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 12 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 8 PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI NOVE EKONOMSKE CENE 

PROGRAMOV VRTCA RADENCI – RADENSKI MEHURČKI IN PREDLOG 

SISTEMIZACIJE DELOVNIH MEST V VRTCU RADENCI-RADENSKI MEHURČKI 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli skupaj z vabilom.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ravnateljica Vrtca Radenci-radenski mehurčki, gospa 

Barbara Horvat. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA 274/2018 
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Občinski svet Občine Radenci potrjuje predlog Sistemizacije oddelkov in zaposlenih  

v Vrtcu Radenci-Radenski mehurčki za šolsko leto 2021/2022. 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje predlog nove ekonomske cene od 1.9.2021. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 12 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 9 PREDLOG PREDHODNEGA SOGLASJA ZA PRENOS KONCESIJE PO 

POGODBI O KONCESIJI ZA OPRAVLJANJE ZASEBNE ZOBOZDRAVSTVENE 

DEJAVNOSTI NA OBMOČJU OBČINE RADENCI 

 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala Jasna Divjak. 

 

O predmetnem sklepu je razpravljala Statutarno pravna komisija ter navedeni sklep tudi 

potrdila. 

 

Razpravljal je g. Drago Kocbek in opozoril, da je navedeno soglasje neskladno z odlokom. 

Na pripombe g. Draga Kocbeka sta podala obrazložitve predsedujoči in ga. Jasna Divjak. 

 

Ker ni bilo nadaljnje razprave je dal predsedujoči na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA 275/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Predhodno soglasje za prenos koncesije po 

Pogodbi o koncesiji za opravljanje zasebne zobozdravstvene dejavnosti na 

območju Občine Radenci št. 501-1/94-11 z dne 5.9.1994 in obeh aneksov k 

citirani pogodbi s sedanjega koncesionarja podjetja Ivan Pereza – Zasebna zobna 

ambulanta, Radgonska cesta 2, 9252 Radenci, matična številka 1357115 na novo 

enoosebno družbo, ki bo nastala s statusom preoblikovanja koncesionarja. 

 

Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 10 članov sveta. PROTI je glasoval 1 član sveta. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

➢ AD 10 PREDLOG POOBLASTILA ŽUPANU ZA ZAČETEK POSTOPKA O IZSTOPU 

OBČINE RADENCI IZ JAVNEGA PODJETJA PRLEKIJA D.O.O. 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal predsedujoči.  

 

O predmetnem sklepu je razpravljala Statutarno pravna komisija ter navedeni sklep tudi 

potrdila. 
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Razpravljal je g. Drago Kocbek in g. Toni Žitek. Oba ste izrazila mnenje, da župan za 

začetek postopka o izstopu Občine Radenci iz JP Prlekija d.o.o. ne potrebuje posebnega 

pooblastila, saj bo o dokončnem izstopu moral odločati občinski svet. 

 

Svetniki so po zaključeni razpravi odločili, da se predlagani sklep dopolni z besedilom, da 

se na koncu sklepa doda besedilo » o dokončnem izstopu občine Radenci iz JP Prlekija 

d.o.o., odloča občinski svet občine Radenci. 

 

Predsedujoči je dal tako na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA 276/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme sklep o podelitvi pooblastila županu za 

začetek postopka izstopa Občine Radenci iz javnega podjetja Prlekija d.o.o., s 

tem, da bo o dokončnem izstopu občine Radenci iz JP Prlekija d.o.o., odločal 

občinski svet občine Radenci. 

 

Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo  10 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 11 SEZNANITEV S POLLETNIM POROČILOM OBČINE RADENCI ZA 

OBDOBJE JANUAR – JUNIJ 2021. 

 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal predsedujoči.  

 

Kljub temu, da je pri navedeni točki šlo le za seznanitev s polletnim poročilo, je stekla 

razprava. Razpravljala sta g. Drago Kocbek in predsedujoči. 

 

 

PREDLOG SKLEPA 277/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci se seznani s polletnim poročilom Občine Radenci za 

obdobje januar-junij 2021. 

 

 

Z navedenim sklepom je bilo seznanjenih vseh 12 prisotnih svetnic in svetnikov. 

 

Predsedujoči je sejo zaključil ob 19 uri in  14 minut. 

Zapis pripravila: 

Marjeta Lončar        Roman LELJAK,

         ŽUPAN OBČINE RADENCI 

 


